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Referat skolebestyrelsesmøde  
Onsdag d. 7. december, kl. 17.30 – 20.00  
 
Mødeleder: Poul  
Referent: Lisbeth (faglig leder indskoling)  
 
Deltagere:  
Helle, Christina, Mary, Poul, Emil, Thomas, 
Anne, Nynne 9.b, Wilfred 9.b, Jesper og 
Ole Michael 
 
Afbud: Isaac  
Deltog ikke: Diana 
 
Velkommen til Christina, som er trådt ind, 
efter Helene er gået på barsel.  
 
1. Nyt fra:   
Skolelederen: -  
De sidste par uger er 2 mobbesager duk-
ket op i udskolingen. Det bliver håndteret 
og andre professionelle er blevet involve-
ret. 
Sneen, som er faldet i dag, har skabt 
glæde, men også flere samtaler med ud-
skolingselever. De pågældende elever og 
deres forældre har været til samtale. Klas-
sens forældre er blevet informeret om de-
res børns alt for vilde leg. 
Der er taget hånd om alle episoder.  
Emil og Jesper ser på skolens ordensreg-
ler, finder den opdaterede retningslinje og 
den drøftes på et senere møde. 
 
Formanden: -  
Meddelelsesbogen – den erstatter elev-
planen og skal være samarbejdsværktøjet 
mellem hjem og skole omkring den en-
kelte elevs faglighed og trivsel. 
Konceptet omkring udviklingssamtaler: 
der kommer ændringer, som skal indarbej-
des. Det meldes ud, hvordan det kommer 
til at ske. Der afventes udmelding fra for-
valtningen. 
 
Eleverne:  
Fra elevrådet: mobiltelefonerne blev drøf-

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Referat skolebestyrelsesmøde  
Onsdag d. 7. december, kl. 17.30 – 20.00  
 
Mødeleder: Poul  
Referent: Lisbeth (faglig leder indskoling)  
 
Deltagere:  
Helle, Christina, Mary, Poul, Emil, Thomas, Anne, Nynne 9.b, Wilfred 9.b, Jesper og Ole Michael 
 
Afbud: Isaac  
Deltog ikke: Diana 
 
Velkommen til Christina, som er trådt ind, efter Helene er gået på barsel.  
 
2. Nyt fra:   
Skolelederen: -  
De sidste par uger er 2 mobbesager dukket op i udskolingen. Det bliver håndteret.  
Sneen, som er faldet i dag, har skabt glæde, men også flere samtaler med udskolingselever.  
Emil og Jesper ser på skolens ordensregler, finder den opdaterede retningslinje og den drøftes på 
et senere møde. 
 
Formanden: -  
Meddelelsesbogen – den erstatter elevplanen og skal være samarbejdsværktøjet mellem hjem og 
skole omkring den enkelte elevs faglighed og trivsel. 
Konceptet omkring udviklingssamtaler: der kommer ændringer, som skal indarbejdes. Det meldes 
ud, hvordan det kommer til at ske. Der afventes udmelding fra forvaltningen. 
 
Eleverne:  
Fra elevrådet: mobiltelefonerne blev drøftet, de bliver fremover låst inde fra om morgenen. 
Der arbejdes med at etablere turneringer mellem klasserne i frokostpausen.  
Fra fælleselevrådet: der er arbejdet med kommunikation mellem eleverne og bla. Skolebestyrelsen.  
-  
Øvrige:  
Ole Michael: Skolerådets og dagtilbudsrådets fællesmøde: Temaet var ”Børn og familier med sær-
lige behov.” Referatet fra mødet sendes ud sammen med referatet fra dette skolebestyrelsesmøde.  
Det som Ole Michael og Emil havde forberedt, kommer på næste skolerådsmøde.  
 
Helle: Der har været afholdt et vellykket julehyggearrangement i SFO.  
 
2. Principper for kommunikation i Aula 
Drøftet på MED 15. november v Jesper - Bilag  
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MED har kvitteret og sagt tak til arbejdet i skolebestyrelsen, og kom med få ændringer til princip-
pet. 
Princippet er vedtaget med ændringerne. 
 
3. Udearealer. Status og plan for kommende års byggearbejder 
Ved rundgang på skolen ses flere steder, hvor der er plads til forbedring.  
De punkter, som er taget op i skolebestyrelsen tidligere, tages med på mødet d.12.december, hvor 
Jesper og Teknisk Service har møde med skoleforvaltningens byggeenhed.  
Emil gennemgik listen fra tidligere møde, hvad er lavet og hvad afventer tiltag. Derudover blev lø-
behjuls-opbevaringsproblematikken tilføjet. 
Et ønske om at de fritlagte kabler mellem skolen og de grønne baner under hegnet mod de grønne 
baner bliver dækkes til.  
En plan er tidligere blevet udarbejdet. Den efterspørger ledelsen hos tidligere ledelse. 
Bestyrelsen afventer tilbagemelding fra mødet d.12.december. 
 
4. Årsmøde, planlægning og kommunikation  
Børn og unges mistrivsel. Besøg af Headspace v Isaak, Emil og Jesper  
Der er afholdt et møde i arbejdsgruppen for planlægning af mødet, hvor rammerne og tankerne for 
mødet er nedfældet. 
Headspace vil gerne deltage og Center for ungdomsforskning/CEFU er kontaktet, og der er dialog 
med dem om deres deltagelse. 
Årsmødet og skolebestyrelse møde afholdes ikke samme dag. 
Dato for skolebestyrelsesmøde er d.6.3.23. Årsmødet, det aftales d.16.3.23 kl.18-20  
Arbejdsgruppen fik til input, hvor årsmødet skal annonceres. 
 
5. Kontaktforældremøde, planlægning og kommunikation v Emil og Jesper  
Punkter til mødets indhold skal efterspørges hos kontaktforældrene.  
Deltagere: Formand, skoleleder og de faglige ledere. Skolebestyrelsen kan deltage og melde ind 
med deltagelse også omkring punkter.  
Forslag til emner drøftet. Det afstedkom en længere drøftelse om flere emner bl.a. det sociale ef-
terslæb, trivsels og det faglige efterslæb efter Corona, dagens start i indskolingen. 
Dato: tirsdag d.7.2. kl.18-20 
Arbejdsgruppe: Emil, Anne og Jesper 
 
6. Forretningsorden til skolebestyrelsen (o, d, b) 20 min v Emil og Jesper  
Forretningsordenen skal ændres, så forældre der ikke følger den vedtagne forretningsorden, skal 
træde ud af Skolebestyrelsen.  
Der udarbejdes forslag til ændring til forretningsordenen, som tages på næste skolebestyrelses-
møde. Arbejdsgruppen består af: Poul, Mary, Ole Michael og Jesper. 
 
7. Eventuelt (o) 5 min  
 
Rengøringen på skolen – Opgaven er placeret centralt/ kommunalt. Der gøres rent om morgenen/ 
formiddagen.   
 
Sciencelab/LIFE – ønske om at der informeres bredt, når den kommer til skolen, så forældre, som 
ikke har elever i udskolingen ved det.  
 
Jul:  
Lucia bliver afholdt, musik i gården sker flere gange i løbet af december, Jesper har spillet julemand 
i alle klasser. Der er gang i julen på skolen.  
 
Et ønske fra forældrene om mere information om, hvad der sker på skolen, der sker så meget godt.  
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Kommende punkter: 
Vikardækningen på skolen 
Status på Kantinetilbuddet næste år 
Skolens ordensregler 
 
Husk kaffe/te til mødet. 
 
Mødelederturnus:  
Ole Michael (januar), Thomas (marts), Diana (april), Emil (maj), Anne (juni).  
Kommende bestyrelsesmøde:  
24. januar 2023 

 
 


